
 

Referat af bestyrelsesmøde d 6-11-2019 

 

Til stede var Linda, Mia, Jørgen, Camilla og Karin 

 

Dagsorden 

1 Siden sidst 

2 Endelig godkendelse af invitation til fællesspisning, da Linda ikke har hørt fra alle. 

3 Status på eftermiddagshygge planlægning. 

4 Evt. 

 

Ad. 1) 

Vi strukturerer opgaverne i bestyrelsen. Hvem gør hvad og hvornår. 

Bænken i Klosterstræde ønskes udskiftet. Dette gøres via henvendelse til ejendomsfunktionæren. 

Vildkatte er et problem i Løyesgade. Der tages kontakt til ejendomsfunktionæren og evt. SOS Vildkatte 

Guldborgsund, der nu har indgået en økonomisk aftale med kommunen. 

Ad 2) 

Invitationen til fællesspisning er godkendt. Info til nye medlemmer af bestyrelsen mht. bonner, udlæg mm. 

Ad 3) 

Status på eftermiddagshyggen er, at alt er i orden og opgaverne fordelt. 

Ad 4) 

Der udarbejdes en skrivelse til beboerne i Løyesgade, hvor man kan komme med ideer til det nye 

plankeværk, der bliver sat op i 2020. 

 

Ref. Karin 

 


